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Utdragsbestyrkande 

 

§ 117 KFKS 2015/721 

Uppdelning av projektet för Järlahöjdens förskola 

Beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen beslutar att projektet Järlahöjden förskola och av kommunfullmäktige 
tilldelad budget om 99 miljoner ska fördelas till två projekt enligt följande; ett projekt avseende 
förskola med tillhörande förskolegård med en budget om 68 miljoner kronor respektive ett 
projekt avseende ledningsarbeten och infrastruktur utanför fastighetsgräns med en budget om 
31 miljoner kronor.  

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-11-13 § 307 om 99 miljoner kronor för uppförandet av 
en ny förskola, Nya Kristallen. I mars 2021 tog kommunstyrelsen beslut om ny inriktning för 
projektet vilket innebar en förskola för 160 barn. I och med att antalet barn sänktes från 200 
barn till 160 barn kunde projektet ta in förslag på en konceptförskola via Nackas 
samverkansavtal med NCC. I och med den nya konceptförskolan har projektkalkylen arbetats 
om och landar på 68 miljoner kronor för förskolebyggnaden med tillhörande förskolegård 
inom fastighetsgräns för Järlahöjdens förskola. 
 
Samordning pågår med stadsbyggnadsprojektet för hela Järlahöjden. Då 
stadsbyggnadsprojektet ligger efter projektet med Järlahöjdens förskola i tid behöver 
ledningsarbeten och viss infrastruktur göras i samband med att förskolan byggs och ska tas i 
drift. 
 
Projektet planerar nu för att dela upp investeringsprojektet om 99 miljoner kronor i två 
projekt. Ett projekt som avser arbetena för en fullt färdig förskola med tillhörande 
förskolegård om 68 miljoner kronor samt ett projekt för ledningsarbeten och infrastruktur 
utanför fastighetsgräns om 31 miljoner kronor. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från enheten för fastighetsförvaltning samt enheten för bygg och anläggning 
daterad den 12 maj 2022   

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från enheten för 
fastighetsförvaltning samt enheten för bygg och anläggning – och fann att 
stadsutvecklingsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 
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